
Møte i Samarbeidsutvalget/Skolemiljøutvalget
Torsdag 1. juni kl. 19:00-20:30 Sted: Personalrommet, Sokndal skole

Til stede: Levi Ulland, Geir Arne Berg, Anne Sofie Rekeland Omdal, Marita Pedersen,
Cecilie Mysing, Anne Kristine Randen Aamodt, Ingrid Urdal Støle (vara referent).

1. Skolemiljø – saker

Seks undersøkelser er i gang nå i forhold til paragraf 9A - trygt og godt
skolemiljø. Vi har også seks aktivitetsplaner på nåværende tidspunkt, men
noen av dem er i ferd med å avsluttes nå før sommeren.

2. Tilsyn fra Statsforvalteren

Rapporten viser at Sokndal skole er raske til å gå fra varsling til tiltak. Vi må
bli bedre på undersøkelse (delplikt 2), slik at vi slipper “unødvendige planer.”
Vi får skryt for et positivt elevsyn.
Videre må skolen utarbeide noen skriftlige rutiner som har enkelte mangler i
dag, og personalet vil arbeide med å ha en felles forståelse for hva “god
undersøkelse” er. Til høsten kommer også Statsforvalteren tilbake, og skal gi
veiledning på hvordan dette kan gjøres bedre.

Skolen har gitt innspill på formuleringene i rapporten, som gir et noe skjevt
bilde, spesielt i konklusjonen (som kanskje flest leser). Vi har også etterspurt
mer veiledning.

3. Oppgradering av skolegården

Vi har fått 1,5 mill fordelt på tre år til å oppgradere skolegården. Dette har ikke
kommet i gang, blant annet pga. litt utskifting av personale på kommunen. Vi
håper å overføre beløpet til neste skoleår. Dette vil antagelig ikke brukes til
mye lekeapparater, men kanskje en volleyballbane, basketkurv og litt
forskjellig. U:trinnet ønsker blant annet mer sitteplasser ute.

4. Trivselsleder

Trivselsledere er elever som får opplæring til å sette i gang lek og inkludere
andre. Sindre Grastveit er leder for dette arbeidet. Elevrepresentanten tenker
at det nok ikke er veldig aktuelt med TL på u:trinn. Dette blir nok mer innsats
og arbeid enn man tjener på det.

5. Ordensreglement – PALS



Ordensreglementet er til høring nå, og noe skal endres. Vi snakket om innspill
som har kommet inn mtp. å være inne i gangen, toalettregler, caps,
mobiltelefon m.m.

Dette med mobiltelefon kan godt tas opp på foreldremøter - hvorfor har vi en
mobilfri skole?

6. Tilstandsrapporten 2023

Skulle egentlig vært ferdig nå, men blir utsatt til høsten. Elevundersøkelsen
var veldig positiv i år.

7. Annet.
- Nå lages en strategiplan for oppvekst. Det foreløpige forslaget er disse

punktene: (1) tidlig innsats, (2) samarbeid (ulike aktører i kommunen,
inklusiv foresatte), (3) inkludering, og (4) kultur.

- Vi så på “caser” som lærerne skal jobbe med i forbindelse med tilsynet
og paragraf 9A, og drøftet en av disse.


